
 

 

Verksamhetsberättelse Västerbergslagens 

Jaktvårdskrets 2019 

Om kretsen 

Med lokalt engagemang, aktiviteter, förmåner, öppenhet, respekt och ansvar förvaltar vi och utvecklar 

jakt och viltvård i Ludvika och Smedjebackens kommun. De gamla kretsarna Ludvika JVK, 

Smedjebacken JVK och Söderbärke JVK slogs ihop under 2018 och sedan dess har man gått under 

namnet Västerbergslagens JVK. Kretsen är nu 117 713 hektar och sträcker sig ifrån Malingsbo i söder, 

Gonäs i väst, Morberget i norr samt Kolpebo i öster. 

Västerbergslagens JVK och Svenska Jägareförbundet är öppet för alla. Vi värdesätter nya idéer och 

konstruktiv kritik som en viktig del i demokratin och för utvecklingen av förbundet. Vi vill att fler ska 

få uppleva jakt och viltvård, på så sätt ökar vi omvärldens kunskap om samspelet mellan vilt, 

människa och samhälle. Vi är stolta jägare och stolta över att företräda förbundet i allt det vi gör och 

står för. 

Kretsen innefattar fem viltvårdsområden: Ludvika VVO, Persbo VVO, Söderbärke Västra VVO, 

Söderbärke Östra VVO och Torrbo VVO. Kretsen hade 443 medlemmar (2019-07-04). 

Vi har respekt för viltet, människan och naturen samt har klara jaktetiska riktlinjer. Vi arbetar för att 

bevara och utveckla den svenska jakten och viltvården, nu och för kommande generationer. Genom 

kunskap, erfarenhet och tydlighet skapar vi förtroende i vår omgivning vilket är avgörande för den 

svenska jaktens framtid. Vi respekterar och stödjer varandra för förbundets bästa. 

Vi tar gemensamt ansvar för utvecklingen av Svenska Jägareförbundet. Vi tar ansvar för vår 

organisation genom att vara lyhörda och förankra våra beslut och vi tar samhällsansvar genom att 

sakligt framföra fakta. Vårt eget ansvar är grundläggande, men som individer tar vi också ansvar för 

helheten så att vision, mål och medel hänger ihop. 

 

Om året 

Det har vart ett händelserikt år för föreningen. Här nedan beskriver vi lite kortfattat om aktiviteterna 

och händelserna. 

2019-09-28 – 2019-09-29 | Södra Dalarna Jakt, fiske och fritidsmässan 2019 

Vi var utställare, bollplank och huvudpartner till mässan. Vi hade skyttesimulator, hornbedömning, 

fågelholkstillverkning, NVR informerade om eftersök, studiefrämjandet om utbildningar samt Ulrika 

Karlsson Arne var med i vår monter före och efter sin föreläsning på mässan. 

2019-09-27 | Premiär för kretsens hemsida 

Vår viktiga kommunikationskanal är uppdaterad och online för spridning av budskap och aktiviteter 

inom kretsen. 

2019-09-15 | Högviltjakten i Björsjö 

Där var vi partner och lottade ut priser till de tävlande, vi bjöd även på enklare förtäring. 

2019-06-29 | Besök hos Klenshyttans jaktlags årsmöte 

Vi var där och träffade medlemmarna och lyssnade till deras verksamhet och utmaningar. 

2019-05-24 | Frukostmöte i Smedjebacken 

Där lyfte vi information om verksamheten, eftersök och NVR samt pratade om höstens mässa. 

2019-08-01 | Per Bula Kristoffersson i Smedjebacken 

Per berättade om sina erfarenheter kring eftersök och träning av eftersökshundar för våra hundförare 

och eftersöksjägare. 



 

 

2019-04-25 | Vildsvinsföreläsning i Smedjebacken 

Tillsammans med LRF så anordnade vi en föreläsning kring vildsvin och förvaltningen av dem i 

framtiden. 

2019-04-09 | Karl Hedin föreläsning i Ludvika 

Föreläsning med Karl Hedin i Ludvika där han berättade om sina erfarenheter under åren kring varg 

och myndigheter. 

 

Löpande och saker som skett under 2019: 

• Styrelsen har haft fyra styrelsemöten där ca 80 beslut har tagits. 

 

• Vi har vart på de möten som länsföreningen har arrangerat, såsom årsmöten och 

ordförandekonferenser. 

 

• Vi har utvecklat hundverksamheten och lagt en bra planering för 2020, där bland annat 

spårträning, doftträning samt utbildning vård i det vilda ska genomföras. 

 

• Vi har fört en nära dialog med polismyndigheten, länsföreningen och länsansvariga kring 

NVR-verksamheten inom Smedjebackens kommun i syfte att utveckla verksamheten 

ytterligare i och med vårt statliga uppdrag. 

 

• Kretsmästerskapet genomfördes inom kretsen, vi gratulerar Mats Persson, Johan Långberg och 

Olle Långberg till bra resultat i tävlingen. Ingen från kretsen vann. 

 

• Hundverksamheten med jakthundstävlingarna? 

 

• Vår rovdjursansvariga sitter med i viltdelegationen för Länsstyrelsen Dalarna. 

 

• Gemensamt inköp av saltstenar och fodermajs från Granngården i Smedjebacken. 

 

• Skapat ett samarbete med bra erbjuden samt rabatterade saker hos Interjakt i Borlänge. 

 

• Styrelsebeslut om att finansiera fem cesiumprov på grisar i den östra delen av kretsen för att se 

om det finns möjlighet till hög cesiumhalt i vildsvinsköttet. 

 

• Vi har stöttat Länsstyrelsen Dalarnas varginventering med att koordinerat utlämningsplatser 

av provrör, dessa utlämningsplatser är Ica Bärkehallen Söderbärke, Bengt Ask Björsjö, 

Torbjörn Andersson Snöån och Villa Gladtjärn. 

 

• Vi har inlett ett närmare samarbete med Wanbo Herrgård om rabatterade priser vid bokning av 

konferenser etc. 

Styrelse och ansvarsområden 

Person Styrelsebefattning Ansvarsområde 

Fredrik Remes Ordförande (2020) Jakt, vilt, viltövervakning, opinion och kommunikation 

Torbjörn Andersson Sekreterare (2020) Medlem, marknad och viltprovtagning 

John Andersson Kassör (2020) Utbildning 

Bo Mähler Ledamot (2021)  

Stefan Wikström Ledamot (2021) Klövvilt 

Johan Reyier Ledamot (2020) Webb och viltmat 

Oscar Wikman Ledamot (2021) Ungdom 

Kent-Owe Inge Suppleant (2021)  

Agneta Reyier Suppleant (2021) JAQT 



 

 

Conny Fredriksson Adjungerande LRF  

Ingemar Hellström Adjungerande VFD Rovdjur 

Kjell-Ola Bergström Revisor  

Anders Karlsson Revisor  

Anders Jernberg Revisorssuppleant  

Bo Wilhelmsson Revisorssuppleant  

Kjell-Ola Bergström Valberedning  

Tony Carlborg Valberedning Hundansvarig 

Kjell Hallgren Valberedning  

Anders Hjulström  NVR-samordnare 

Pelle Strandberg  NVR-samordnare 

Olle Långberg  Skytteansvarig 

 

Verksamhetsplan 

Styrelsen har tagit fram ett utkast till verksamhetsplan och denna bör antas på näst kommande 

ordinarie styrelsemöte. Se bilaga. 

Ekonomisk berättelse 

Vi gör ett sämre resultat än budgeterat på grund av två anledningar. Den första är att brister i 

fungerande rutiner har gjort så att 7015 kr hamnat på fel år, vilket drar ner siffrorna något rent 

bokföringstekniskt, detta år. Något som kommer justeras till nästa år, vilket då innebär att vi kommer 

få in 7015 kr mer det kommande verksamhetsåret. Rutinerna kommer ses över, tydligare ekonomisk 

plan kommer implementeras omgående inför det nya verksamhetsåret. 

Den andra anledningen till ett mindre bra resultat är att de 3000 kr som var budgeterat från 

Smedjebackens kommuns i form av föreningsbidrag aldrig har vart godkänt då ansökan inte hade 

kommit i tid till utskottet. Något som föregående årets styrelse och årsmöte inte skulle ha lagt fram 

eller godkänt som förslag. 

Budgetförslag 

Styrelsen har tagit fram ett budgetförslag till kommande verksamhetsår, se bilaga. 
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